
Protokoll 

 

Årsmöte Alliansen Vängåvan 

 

2015-04-29 

 

Närvarande: Magnus Berggren, Peter Persson, Sven-Göran Svensson, Carina Boije, Börje Tegebro 

 

1. Ordförande Magnus Berggren öppnade mötet 

2. Magnus Berggren valdes som ordförande för mötet 

3. Carina Boije valdes som sekreterare för mötet 

4. Börje Tegebro och Sven-Göran Svensson valdes som justerare av protokoll 

5. Mötet var behörigt utlyst 

6. Mötet godkände dagordningen 

7. Fastställande av ombudsförteckning: 

Logen Vårblomman: Sven-Ove Svensson 

Nyhems Idrottsförening: Börje Tegebro 

Nyhems Sångkör: Kaisa Wide´n 

Hovdsjö 1:70 Ek. förening: Sven-Göran Svensson 

Nyhems Skoterklubb: Lars Isaksson 

Nyhems Vävstuga: Britt-Inger Isaksson 

Nyhems Bygdehistoriska Förening: Sven-Göran Svensson 

Hovdsjö Byamän: Göran Bergström 

Nyhems Byaråd: Göran Bergström 

Hovdsjo FVO: Stig Redin 

Hovdsjö-Lugnviks VSF: Stig Redin 

Tvärvägens VSF: Tor-Björn Svensson 

Nyhems Jaktklubb: Anders Isaksson 

Nyhems Fiber: Torbjörn Moe 

 

Av ovanstående endast två närvarande(Börje och Sven-Göran) 

 

8. Mötet godkände verksamhetsberättelsen för 2014 

9. Mötet godkände den ekonomiska berättelsen för 2014 

10. Revisorerna rekommenderade styrelsen ansvarsfrihet, då räkenskaperna var i sin ordning 

11. Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet 

12. Inga krav på ersättningar hade inkommit 

13. Inga motioner hade inkommit 

14. Val av styrelse: 

Magnus Berggren valdes till ordförande i 1 år 

Peter Persson valdes till kassör i 2 år 

Helena Hannus och Carina Boije valdes till ledamöter i 1 år 

Sven-Ove Svensson och Kaisa Wide´n valdes till revisorer i 1 år 

Ronny Hjelm och Lars Isaksson valdes till valberedare i 1 år 

15. Inga nya medlemsansökningar hade inkommit 

16. 65341 kronor redovisades av kassören som kassa i flaskracefonden 

17. Övriga frågor: 

Diskuterades om byggnation av ett städrum vid entren. Ett utrymme 

där all städutrustning skulle få plats. Även uppgradering av utrustningen. 

Om nu fiberanslutning blir aktuellt, skall vi ansöka om bidrag ur flaskracefonden? 

För att erbjuda bättre framtida mötesförhållanden borde en projektor inköpas. 

Vidare diskussioner om detta sker på styrelsemöte som hålls inom snar 

framtid. 

18. Mötets avlutande 

 

  Nyhem 2015-04-29 

 

  Protokoll underteckade av: 

 

 

   

  Magnus Berggren, Ordförande  Carina Boije, Sekreterare 

 

 

 

Börje Tegebro, Justerare   Sven-Göran Svensson, Justerare  

   

 

   


